

附表 7

[第 899 及 911 條]

Schedule 7

[ss. 899 & 911]

在某些條件下可不就之提起法律程序的罪行

1. 第 74(2) 條所訂的罪行
2. 第 124(3) 條所訂的罪行
3. 第 124(4) 條所訂的罪行
4. 第 662(6) 條所訂的罪行
5. 第 788(3) 條所訂的罪行
6. 第 789(3) 條所訂的罪行
7. (由 2018 年第 35 號第 89 條廢除)
8. 《公司(披露公司名稱及是否有限公司)規例》(第 622 章, 附屬法例 B) 第 7(1) 或 (2) 條所訂的罪行 (由 2013 年第 161 號法律公告增補)
9. 《非香港公司(披露公司名稱、成立為法團所在地方及成員的有限法律責任)規例》第 8 條 (在該條與違反該規例第 3(1) 或 (2)、4 或 5 條有關的範圍內) 所訂的罪行 (由 2019 年第 33 號法律公告增補)

Offences in respect of which Proceedings not Instituted under Certain Conditions

1. An offence under section 74(2)
2. An offence under section 124(3)
3. An offence under section 124(4)
4. An offence under section 662(6)
5. An offence under section 788(3)
6. An offence under section 789(3)
7. *(Repealed 35 of 2018 s. 89)*
8. An offence under section 7(1) or (2) of the Companies (Disclosure of Company Name and Liability Status) Regulation (Cap. 622 sub. leg. B) *(Added L.N. 161 of 2013)*
9. An offence under section 8 of the Non-Hong Kong Companies (Disclosure of Company Name, Place of Incorporation and Members' Limited Liability) Regulation (in so far as it relates to the contravention of section 3(1) or (2), 4 or 5 of that Regulation) *(Added L.N. 33 of 2019)*